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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 19 ad L 131 - forslag til 
lov om nationalparker  stillet af Folketingets Miljø- og Planlægnings-
udvalg. 
 
 
Spørgsmål 19 
Vil ministeren fremsende et betænkningsbidrag, hvor ministeren tilkende-
giver, at det overordnede formål med etablering af nationalparker er natur-
politiske, og at der efter 4 år efter lovens ikrafttræden laves en evaluering af 
hvordan loven har fungeret?  
      
 
Svar 
Jeg har allerede i min besvarelse af spørgsmål 15 tilkendegivet, at natur-
hensynet skal have højeste prioritet og finder det derfor ikke nødvendigt at 
fremsende et betænkningsbidrag herom. Som det fremgår af mit betænk-
ningsbidrag, er etablering af nationalparker noget ganske nyt i Danmark. 
Det vil derfor være naturligt, at der på et tidspunkt foretages en evaluering 
af, hvordan loven har fungeret. Af den udtalelse til betænkningen, som jeg 
har fremsendt, fremgår det derfor, at loven skal evalueres, når de første tre 
nationalparker er oprettet.  
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